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BURMISTRZ  KARPACZA

za pośrednictwem
Przewodniczącego Rady Miejskiej

Karpacza

ZAPYTANIE

W SPRAWIE :

• Liczby mieszkańców Karpacza.

OPIS  STANU  FAKTYCZNEGO:

• Panie burmistrzu liczba mieszkańców Karpacza stale spada, spora część stałych miesz-
kańców Karpacza obecnie sprzedaje swoje mieszkania i wyprowadza się z Karpacza.

PYTANIA :
 

1.Ile  wynosiła  liczba mieszkańców Karpacza na koniec  2014,  2015,  2016,  2017,  2018,
2019, 2020r.
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